

南區証道堂洗禮申請表  
Evangelical Chinese Church of South King County  
Baptismal Application Form

中文姓名: \_\_\_\_\_ English Name: \_\_\_\_\_

出生日期/Date of Birth : \_\_\_\_\_ 性別/Sex: \_\_\_\_\_

地址/Address: \_\_\_\_\_

City/State/Zip: \_\_\_\_\_

電話/Phone : \_\_\_\_\_ 電子郵件/E-mail: \_\_\_\_\_

1. 你是否已向神承認你所有的罪並求神的赦免？  
Have you confessed your sins and asked for God's forgiveness?
  
2. 你是否已接受耶穌作你個人的救主？  
Have you accepted the Lord Jesus as your personal Savior?
  
3. 你是否願意作耶穌基督忠實的門徒？(即每日靈修、參加主日崇拜、奉獻和傳福音)  
Are you willing to live as a faithful disciple of Christ by developing such disciplines as personal devotion, Sunday worship, offering and sharing the gospel with others.
  
4. 你是否參加過洗禮班？上過幾節課？  
Have you attended the Baptismal (Chinese Version) Discovery Class (English Version)?
  
5. 你是否願意順服教會的領袖，敬重主所賜教會的權柄？  
Are you willing to submit to the leadership of the church, following their direction for this local body of believers?
  
6. 你願意和教會肢體彼此督促一同遵守神的話及過聖潔的生活？一旦跌倒，你是否願意遵守馬太福音 18:15-17 的教義？  
Are you willing to be mutually accountable with the body for obedience to the Word and the practice personal purity? Are you willing to submit to discipline outlined in Mathew 18:15-17, should you fail to carry out this accountability?



